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Predmétmutomatic reply: Objedna'vka E. 767824072/Ga
Datum:2024-03-11 10:21

Odesilatel:0bjednavky CZ <objednavkycz@biome rieux.com>

Adresét_

POTVRZENI Pm:Hi 03.] EDNAVKY

Véieny zékaznfiw.

potvrzujema pfijetl’ Vaél objednévky. Bude zpracovana a doruéena v nejkratsim moiném terminu.

Pro moinost urgentmho doruéeni a informace o stavu Vaéiobjednavky kontaklujie prosim zakaznicky servis bioMérieux CZ na éisle +420

688 633 393.

S pozdravem

hioMérieux CZ s.r.o. | Sales Administration

Hvézdova 1?16/2b - 140 78 Praha 4 - Czech Republic

AVIS : Ce courrier et ses pieces jointes sont destines a leur seul destinataire et peuvent contenir des
informations confidentialles appartenant a bioMerieux. Si vous n'etes pas destinatalre, vous etes informe que
toute lecture, divulgation, ou reproduction de ce message et des pieces jointes est strictement interdite. Si
vous avez recu ce message par erreur merci d'en prevenir I'expediteur et de la detruire, ainsi que ses pieces
jointes. NOTICE: This message and attachments are intended only for the use of their addressee and may
contain confidential information belonging to bioMerieux. If you are not the intended recipient, you are hereby
notified that any reading, dissemination, distribution, or copying of this message, or any attachment, is strictly
prohibited. If you have received this message in error, please notify the original sender immediately and
delete this message, along with any attachments.

https:IIernail1.fnhkczln'aill?_task=mail&_safe=0&_uid=8364&_rrbox=lNBOX&_action=print&_extw in=1


